
Frå: Gro Borkner <gro@se-arkitektur.no> 
Send: mandag 23. september 2019 12:23 
Til: Siril Therese Sylta 
Kopi: roald.valestrand@coop.no; christopher.brun@schjodt.no 
Emne: VS: Byggesak Knarvik Atrium gnr 188 bnr 357 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagga 
 
Hei igjen 
  
Viser til telefonsamtale vedrørende mulighetene for å holde saken åpen og ditt ønske om 
tilbakemelding med frist for når saken kan lukkes. 
  
Vi har nå drøftet forholdet med Coop og kommet til at dere kan lukke byggesaken. 
  
Mvh 
  
Gro 
  
  

Fra: Gro Borkner  
Sendt: mandag 2. september 2019 18.05 
Til: roald.valestrand@coop.no; 'Christopher Brun / Schjødt (christopher.brun@schjodt.no)' 
<christopher.brun@schjodt.no> 
Emne: VS: Byggesak Knarvik Atrium gnr 188 bnr 357 
  
  
  

Fra: Gro Borkner  
Sendt: mandag 2. september 2019 14.05 
Til: Siril Therese Sylta <SirilTherese.Sylta@lindas.kommune.no> 
Emne: VS: Byggesak Knarvik Atrium gnr 188 bnr 357 
  
Hei igjen:-) 
  
Viser til vår byggesak  - Knarvik Atrium.  
  
Har forsøkt å nå deg pr telefon.  
  
Vi var i kontakt med byggesak i forrige uke vedrørende byggesaken for Knarvik Atrium på BAA. Som 
du er orientert om pågår det en dialog med kommunen om mulig makebytte av eiendommer. Vi har i 
mail av 5. mars 2018 orientert om at vi ønsker å videreføre byggesaken på gnr 188 bnr 357. Vi 
forstod på tilbakemeldingen fra byggesaksavdelingen at saken for Knarvik Atrium fremstår som 
avsluttet i juli 2019. Vi kan ikke se at vi er varslet om dette, samt at vi ikke ønsker denne avsluttet på 
nåværende tidspunkt. Tilpasninger av prosjektet etter vårt siste møte er i all hovedsak utført og klar 
for innsendelse. Avklaring i forhold til makebyttet har vært viktig før vi eventuelt sender inn tilpasset 
prosjekt. Dette er pr i dag en pågående prosess. 
  
Vi ber følgelig om at saken holdes åpen frem til forholdet relatert til makebyttet er avklart.  
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Flott om du ringer meg tilbake så snart du har anledning. 
  
  
Mvh 
  
Gro 
  
  
  

Fra: Gro Borkner  
Sendt: mandag 5. mars 2018 15.31 
Til: sirilTherese.Sylta@lindas.kommune.no 
Emne: VS: Byggesak Knarvik Atrium gnr 188 bnr 357 
  
Hei 
  
Har forsøkt å nå deg på telefon. 
  
Viser til mottatt foreløpig svar og vurdering av riving av eksisterende bebyggelse og oppføring av nytt 
bolig og næringsbygg - Knarvik Atrium. 
  
Det er ønskelig at byggesaken videreføres og vi ber følgelig gjerne om at det avholdes et avklarende 
møte i sakens anledning. Det er viktig at både plan og byggesak er tilstede på dette møtet. Adkomst 
til bygget for parkering og varelevering har vært et viktig og utfordrende tema i plansaken og 
videreføres nå i byggesaken. Forholdet berører også den pågående reguleringen av E39.  
  
Håper på en snarlig tilbakemelding med tidspunkt for møte. 
  
  
Med vennlig hilsen  
  
Gro Borkner 

 
  
Wernersholmvegen 49 
5232 Paradis 
  
E-post: gro@se-arkitektur.no 
Direkte tlf 48 32 21 93 
Sentralbord: 55 98 70 20 
SE-Arkitektur.no 
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